
Beantwoording verhelderende/technische vragen 

 

Vragen gesteld:  

Commissie ruimtelijk domein   d.d.: 1 december 2020 

 

Vragensteller: A. van der Aa    Partij: CDA 

 

Portefeuillehouder:   

M. Slaets - Sonneveldt 

 

Onderwerp:  

Projecten Ervenplus, Natuur in het Dorp en Stimuleringsregeling landschap. 

 

Vraag:  

Het Brabants landschap vraagt gemeenten om voor de periode 2022 tot en met 2024 weer mee 

te doen aan de projecten. Geldt dit voor het project Ervenplus of Natuur in het Dorp? 

Doet de gemeente mee aan de Stimuleringsregeling landschap, de opvolger van STIKA. Zo ja 

wat heeft de gemeente hiervoor beschikbaar en hoe word deze beschikbaarheid gecommuni-

ceerd? 

 

Antwoord:  

De uitvraag van Brabants Landschap heeft betrekking op ErvenPlus. 

De gemeente Laarbeek heeft een samenwerkingsovereenkomst met de provincie gesloten voor 

deelname aan de Stimuleringsregeling Landschap. Hier is een structureel jaarlijks budget van 

€ 25.000 voor in de begroting opgenomen. Dit budget wordt door de provincie verdubbeld. 

Daarnaast is er ook nog ongeveer € 85.000 (eenmalig) overgebleven uit de eerdere gebiedscon-

tracten Stika. Dat geld is ook aan het Laarbeekse uitvoeringsbudget voor de komende jaren 

toegevoegd. Communicatie vindt plaats vanuit de provincie, Brabants Landschap en de veldco-

ordinator. Er hebben in het verleden ook artikeltjes in de MooiLaarbeek krant gestaan. Niettemin 

willen we vanuit de gemeente in 2021 (zodra de capaciteit binnen team duurzaamheid op peil 

is) wat intensiever gaan communiceren over de Stimuleringsregeling Landschap. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum beantwoording:  


